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Sak 47/08    Protokoll fra møte 9. juni 2008.  
 
Arkivsak: 200800129 
Arkivkode: 027.2 
Saksbehandler: Anne Marie Nordby 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Helse- og sosialkomiteen 25.08.08 47/08  
 
PROTOKOLL FRA MØTE 9. JUNI 2008.  
 
Sammendrag: 
Vedlagt følger protokoll fra helse- og sosialkomiteens møte 09.06.2008 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Helse- og sosialkomiteen godkjenner protokollen fra møtet 09.06.2008 
 
 
 
 
 
Vedlegg:  Protokoll fra  helse- og sosialkomiteens møte 09.06.2008 
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Sak 48/08    Omsorgpluss i Bydel Vestre Aker  
 
Arkivsak: 200800861 
Arkivkode: 330 
Saksbehandler: Marit Jansen 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Helse- og sosialkomiteen 25.08.08 48/08  
Bydelsutvalget 04.09.08 132/08  
 
OMSORGPLUSS I BYDEL VESTRE AKER  
 
Saksframstilling: 
 
Seniorsaken i Bydel Vestre Aker har rettet en henvendelse til Byrådsavdeling for velferd og 
sosiale tjenester med ønske om å opprette Omsorg+ i bydelen. 
 
Omsorg+ er beskrevet i Byrådets forslag til budsjett for 2008: 
”Omsorg+ er en type boligbasert tilbud med personell tilgjengelig på døgnbasis, og i nær 
tilknytning til ulike aktivitets- og servicefunksjoner. Tilbudet innrettes for å dekke behov for 
trygghet og aktivitet i samvær med andre. Felleslokalene skal tilrettelegges slik at andre i 
nærmiljøet også kan benytte servicetilbudet.” 
 
Bydel Vestre Aker har mottatt kopi av byrådsavdelingens svar til Seniorsaken. 
Byrådsavdelingen er positiv til forslaget, og vil kunne bistå i arbeidet med å analysere 
eiendommer og utvikling av tilbudet.  Byrådsavdelingens forutsetning for å bifalle forslaget er 
at det fattes et positivt vedtak i bydelsutvalget om dette. 
 
Bydelsdirektøren mener at det ligger godt til rette for å utvikle et tilbud Omsorg+ i bydelen, 
blant annet med henvisning til at bydelen har en trygdebolig hvor to (tre i løpet av høsten 2008) 
er ombygget til omsorgsboliger med bemanning, og hvor flere av etasjene kan bygges om i tråd 
med planene for Omsorg+. 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelen retter henvendelse til Byrådsavdeling for velferd og sosiale tjenester med forslag om 
utredning av muligheter for etablering av Omsorg+ i Bydel Vestre Aker. 
 
 
 
Jan Hagen       Marit Jansen 
Bydelsdirektør      avdelingssjef 
 
 
 
Vedlegg:  Brev fra Byrådsavdeling for velferd og sosiale tjenester 11.06.2008 
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Sak 49/08    Tilbakemelding til bydel vedrørende tilsynsrapport fra 
anmeldt tilsyn oktober 2007  

 
Arkivsak: 200701703 
Arkivkode: 240.0 
Saksbehandler: Monica Enge Eriksen-L 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Helse- og sosialkomiteen 25.08.08 49/08  
Bydelsutvalget 04.09.08  
 
TILBAKEMELDING TIL BYDEL VEDRØRENDE TILSYNSRAPPORT FRA 
ANMELDT TILSYN OKTOBER 2007  
 
I oktober 2007 ble det foretatt tilsyn ved Vinderen bo – og servicesenter.  Tilsynsrapportene ble 
først mottatt i bydelen juni 2008.  Vedlagt følger tilsynsrapporten og tilbakemeldingen fra 
Sykehjemsetaten. 
 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten og kommentarene fra Sykehjemsetaten til orientering. 
 
 
 
 
 Jan Hagen       Marit Jansen 
bydelsdirektør      avdelingssjef 
 
 
Vedlegg;  Tilsynsrapport 02.10.2007 Vinderen Bo- og servicesenter 
 
                 Brev til Sykehjemsetaten 08.07.2008 
 
      Brev fra Sykehjemsetaten 21.07.2008 
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Sak 50/08    Tilsynsbesøk ved Hovseterhjemmet - tilbakemelding fra 
Sykehjemsetaten  

 
Arkivsak: 200800531 
Arkivkode: 240.0 
Saksbehandler: Marit Jansen 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Helse- og sosialkomiteen 25.08.08 50/08  
Bydelsutvalget 04.09.08 134/08  
 
TILSYNSBESØK VED HOVSETERHJEMMET - TILBAKEMELDING FRA 
SYKEHJEMSETATEN  
 
 
Saksframstilling: 
 
Bydelsutvalget behandlet rapport fra tilsynsbesøk ved Hovseterhjemmet i møte 19.06.2008. 
Bydelsutvalget tok rapporten til orientering vedtok å be sykehjemsetaten om en plan for 
omgjøring av resterende dobbeltrom til enkeltrom og en plan for gjennomføring av de mest 
prekære vedlikeholdsarbeider så raskt som mulig. 
 
Sykehjemsetaten har besvart bydelsutvalgets henvendelse. Svaret følger vedlagt. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sykehjemsetatens redegjørelse til orientering. 
 
 
 
Jan Hagen       Marit Jansen 
Bydelsdirektør      avdelingssjef 
  
 
 
 
Vedlegg:  Brev fra Sykehjemsetaten 09.07.2008 
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Sak 51/08    Administrativt utkast til sak om evaluering av TT-
ordningen  

 
Arkivsak: 200701895-8 
Arkivkode: 0 
Saksbehandler: Marit Jansen 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Helse- og sosialkomiteen 25.08.08 51/08  
Bydelsutvalget 04.09.08 133/08  
 
ADMINISTRATIVT UTKAST TIL SAK OM EVALUERING AV TT-ORDNINGEN  
 
Saksframstilling: 
Bydel Vestre Aker har fått oversendt sak til høring fra Byrådsavdeling for velferd og sosiale 
tjenester: administrativt utkast til sak om evaluering av TT-ordningen. Saken følger vedlagt. 
 
Bydel Vestre Aker har gjennomgått høringsforslaget. Rambøll Management har utarbeidet en 
rapport om brukertilfredshet, organisering og omfang av TT-ordningen. Bydelen har gjort seg 
godt kjent med denne rapporten. 
 
Bakgrunn for evalueringen er bystyresak 221/07. Evalueringsrapporten fra Rambøl 
Management slår fast at Oslo har en meget god TT-ordning sammenlignet med andre fylker. 
Rapporten anbefaler endringer i dagens TT-ordning i form av effektivisering, tydeliggjøring av 
klagerutiner, utvikling av fagmiljø og en formalisering av internt samarbeid, samt forbedring av 
systemløsninger. Ut fra evalueringsrapporten og interne vurderinger uttaler byrådsavdeling for 
velferd og sosiale tjenester at det ikke er tungtveiende grunner til å endre nåværende TT-
ordning.  Evalueringen har vist at TT-ordningen virker etter målsettingen, men det kan være 
behov for enkelte endringer og forbedringer i dagens dør til dør-transport.  
 
Som et ledd i oppfølgingen av bystyrets vedtak i ovennevnte sak, har byrådsavdelingen 
utformet utkast til ny modell for fremtidig organisering av dør til dør transport. Modellen 
opplyses å gjelde først og fremst brukere av ordinær drosjetransport over 67 år. 
 
Byrådsavdelingen ønsker tilbakemelding på saken som helhet og de tre foreslåtte alternative 
modellene for fremtidig organisering av dør til dør transport knyttet til fritidsreiser. 
Bakgrunnen for å endre dagens ordning er å gi brukere over 67 år flere reiser enn de 50 de får 
med dagens ordning. Totalkostnadene for TT-ordningen skal ikke økes. 
 
Evalueringen har vist at TT-ordningen tilnærmet virker etter målsetningen, samtidig som det er 
behov for enkelte endringer og forbedringer. Det kom frem i brukerevalueringen at 
reiseområdet er for snevert og antall turer er for lavt for brukere over 67 år. De ordinære 
brukerne ønsker et tilbud som gir flere reiser, mulighet for tilleggsreiser, og der alder ikke 
automatisk medfører innskrenkede muligheter for transport. Dagens ordning gir en årskvote på 
150 reiser til brukere under 67 år og 50 reiser til de over 67 år. Byrådsavdelingen forutsetter 
ingen økning i totalbudsjettet for TT-ordningen.   
 
Med dette som bakgrunn kommenteres byrådsavdelingens 3 alternativer til fremtidig dør til dør 
transport: 
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Bruk av minibuss og kollektivknutepunkter forutsetter en vesentlig forskriftsendring, da et av 
vilkårene for godkjenning av TT-bruker er: ”på egenhånd være ute av stand til å benytte T-
bane, sporvogn eller buss eller være ute av stand til å ta seg frem til holdeplass på egenhånd”.  
 
Alternativ A ubegrenset antall fritidsreiser gjennom nærbusslinjer i et avgrenset område med 
krav om forhåndsbestilling og uten søknad om TT-kort. 
 

 Bydelen oppfatter at dette alternativet er et rent eldretransporttilbud og at TT-brukere 
under 67 år får en ordning tilsvarende dagens. Det kan virke noe urimelig at brukere 
frem til 66 år må søke om TT-kort, mens de som er eldre ikke trenger søke, men får et 
tilbud om ubegrenset antall reiser med en mini kollektivordning. 
 
I følge brukerundersøkelsen ønsket primærbrukerne over 67 år en årskvote høyere enn 
50 fritidsreiser. Bydelen ser ikke forslaget til endring som en bedring av dagens dør til 
dør transport. Brukere av dagens TT-ordning er stort sett så forflytningshemmede at det 
vil være fysisk umulig å nyttiggjøre seg en minibuss-ordning. Mange har problemer 
med å komme seg ned trapp og ut på gateplan, langt mindre komme seg til 
kollektivknutepunkt.  
 
Alternativet åpner for transport utenfor nærområde, og forutsetter da bytte av minibuss 
eller bytte til annen kollektivtransport. Dette stiller krav til brukerne i form av 
utholdenhet og krefter samt mental tilstedeværelse.  Mange av dagens brukere av TT-
transport vil nok ikke ha mulighet for å benytte dette transporttilbudet ut i fra sine 
fysiske og psykiske begrensninger. 

 
Alternativet forutsetter at alle reiser må forhåndsbestilles.  Dette fordrer et godt 
bemannet kjørekontor. Det er derfor svært viktig at dette kostnadsutredes slik at dette 
ikke medfører økte utgifter for bydelene og Oslo kommune sett under ett. 

  
Det kan tyde på at dette alternative kan gjøre det vanskelig for bruker å planlegge hvor 
lang tid reien vil ta.  
 
Bydel Vestre Aker  mener at dette alternativet  kan sees på som et rent kollektivtilbud,  
da bruker ikke trenger å søke i forkant. Dette vil da være en servicebuss som kan 
benyttes i nærområde.  For de brukerne som kan klare å komme seg til denne bussen på 
egenhånd vil dette kunne medføre en utsettelse av dagens TT-ordning.  Bydelen stiller 
seg imidlertid tvilende til at denne ordningen vil være et godt nok tilbud til alle 
brukerne, da flere ikke vil klare å benytte seg av dette tilbudet. Alternativet forutsetter 
derfor et tilbud  liknende dagens TT-ordning  for et stort antall brukere over 67 år.  
 
Bydelen oppfatter at nærbusslinjer skal ha  faste ruter og rutetider.  Når det er 
ubegrenset antall reiser er det vanskelig å forstå hvorfor dette i så fall må  
forhåndsbestilles. 
 
 

Alternativ B ubegrenset antall fritidsreiser gjennom nærbusslinjer i et avgrenset område med 
krav om forhåndsbestilling og TT-kort. 
 

Bydelen oppfatter at dette alternativet kun gjelder de over 67. Dette alternativet gir 
brukerne rett til ubegrenset reiserett 5 dager i uken innenfor et begrenset nærområde i 
Oslo og eventuelt ut over Oslos grenser der det er naturlig.  Vil det si at tilbudet ikke 
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gjelder i helgen ? Eller innebærer dette at den ubegrensede muligheten til å reise kun 
gjelder 5 av 7 dager i uken.  Dette vil i så fall være vanskelig å kontrollere. 
 
 I tillegg skal det kunne bestilles inntil 10 drosjereisene som kan tildeles til bruk innen 
Oslo bygrense.  Det er en fare at disse reisene  vil forårsake mye administrasjon. 
 
Det står at dette alternativet forutsetter minibusser og drosje. Det er imidlertid uklart for 
bydelen hvordan dette skal forstås.  Skal ubegrenset reiserett 5 dager i uken gjøres med 
minibuss, mens 10 tilleggsreiser skal gjøres med drosje? Dette bør utdypes nærmere. 
 
Alternativet forutsetter at alle reiser må forhåndsbestilles.  Dette fordrer et godt 
bemannet kjørekontor. Det er derfor svært viktig at dette kostnadsutredes slik at dette 
ikke medfører økte utgifter for bydelene og Oslo kommune sett under ett. 
Når det er ubegrenset antall reiser er det vanskelig å forstå hvorfor dette må  
forhåndsbestilles. Bydelen oppfatter at nærbusslinjer skal ha faste ruter og rutetider. 
 

Alternativ C begrenset antall fritidsreiser med mulighet til å bestille flere reiser mot en høyere 
takst. Søknad om TT-kort. 
 

Bydelen oppfatter at dette er et forslag gjeldende alle TT-brukere. Alternativet ligner 
mest på dagens ordning. Her åpnes det ikke for reiserett utenfor Oslo bygrense.  
 
Alternativet forutsetter at alle reiser må forhåndsbestilles.  Dette fordrer et godt 
bemannet kjørekontor. Det er derfor svært viktig at dette kostnadsutredes slik at dette 
ikke medfører økte utgifter for bydelene og Oslo kommune sett under ett. 
 
Det gis her mulighet til å bestille flere reiser med en høyere takst, dvs. egenandel. 
Her må det settes en øvre grense på tilleggsreiser. Egenandelen må dekke enhetsprisen 
kommunen betaler pr. reise for å holde dagens TT budsjett. 
Ordningen vil gi økt administrasjon både for tildeling av reiser og mulig også for 
fakturering. 
 
Bydelen forutsetter at bruk av minibuss og drosje er lik dagens TT-ordning med 
minibuss for brukere som trenger spesialtransport og drosje for ordinære TT-brukere. 
 

 
Under avsnittet ”Avgrensing” i høringsutkastet side 10, holdes brukere som er berettiget reiser 
til arbeid, barnehage, utdanning, avlastning og skolefritidsordning utenfor vurdering av ny 
modell for TT-ordningen. Det foreslås ingen store endringer i forhold til ovennevnte 
brukergruppe, dvs. brukere under 67 år. Men Byrådsavdelingen legger opp til at også denne 
brukergruppen kan benytte den nye alternative transportordningen med nærbusslinjer i 
forbindelse med fritidsreiser. Dette gir uklare føringer i høringsutkastet.  
 
Bydelen forutsetter at tildeling av årskvoter fremdeles vil gjelde for brukere under 67 år, og 
bruk av nærbusslinjer kommer i tillegg.  Som en konsekvens av dette, faller søknader og 
tildeling av tilleggsreiser bort. Dette er en god administrativ besparelse for bydelenes 
saksbehandlere. 
 
I følge høringsnotatet, ble det utført ca. 775 000 ordinære drosjeturer i 2007. Oslo hadde da  
14 575 ordinære drosjebrukere, hvorav 10 258 var over 67 år.  Da alle tre alternativene krever 
forhåndsbestilling av reiser, forutsettes et meget effektivt bestillings-/kjørekontor.  
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I et ledd i effektivisering av administrative rutiner, burde dagens ordning med ”såkalt 
månedskort” for brukere av arbeids- og dagsenterkjøring revurderes. Refusjonsordningen gir 
unødig mye administrativt arbeid, både utregning at beløp til bruker og utbetaling fra bydelene. 
 
Byrådsavdelingen foreslår en drastisk endring av TT-ordningen sett opp mot krav om flere 
reiser, ingen kostnadsøkning, mulig fast kronebeløp på TT-kort og ikke fast reisekvote, åpning 
for transport over kommunegrensen, ingen søknad om TT-kort og ingen øvre grense for antall 
reiser. De tre alternative modellene gjelder først og fremst brukere over 67 år, men det åpnes 
for å gjelde alle som ønsker å benytte en dør til dør transport. En jevnere tildeling av reiser for 
brukere over og under 67 år kan være en løsning innenfor den økonomiske rammen. 
 
Bydelen ser utfordringer i kostnadsutredninger, kontraktsløsninger med transportører, 
tilrettelagte IT-løsninger, samt en prosjektfase for å komme frem til beste løsning.   
I ønske om endring, må byrådsavdelingen ikke miste fokus på brukergruppen. Den er i dag 
meget sammensatt; brukere fra under 6 år til over 100 år med både fysiske og psykiske 
forflytningsvansker som omfatter både ressurssterke og sårbare personer.  
 
Alternativ C har elementer i seg til å dekke fremtidig kontraktsmessige- og systemtekniske 
løsninger. Bydelens anbefaling er at en endring må være nøye utprøvd før den settes i gang. 
Dette innbefatter det administrative apparatet så vel som gode og effektive teknologiløsninger 
både på administrativt plan og ikke minst når det gjelder kostnadskontroll.  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag til høringsuttalelse. 
 
 
 
 
 
 
Jan Hagen       Marit Jansen 
Bydelsdirektør      avdelingssjef 
 
 
 
 
 
Vedlegg:  Byrådsavdeling for Velferd og sosiale tjenester - - Høring – Administrativt utkast til    
                 sak om evaluering av TT-ordningen 
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Sak 52/08    Hovedstadsprosessen - Innspill til høringsuttalelse  
 
Arkivsak: 200800863 
Arkivkode: 202 
Saksbehandler: Lillian Elisabeth Aakervik 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Helse- og sosialkomiteen 25.08.08 52/08  
Bydelsutvalget 04.09.08  
 
HOVEDSTADSPROSESSEN - INNSPILL TIL HØRINGSUTTALELSE  
 
 
Saksframstilling: 
Bydel Vestre Aker har mottatt brev fra Byrådsavdelingen for velferd og sosiale tjenester hvor 
det bes om innspill til høringsuttalelse på høringsnotat mottatt fra Helse Sør-Øst RHF. Vedlagte 
høringsnotat er forelagt aktuelle fagforeninger og bydelens fastleger gjennom leder for 
allmennlegeutvalget som også er fastlegenes representant i samarbeidutvalget. Uttalelse fra 
Norsk Fysioterapeutforbund, Norsk Sykepleierforbund og Norsk Ergoterapi Forbund følger 
vedlagt.  
 
Frist for uttalelser fra bydelene er satt til 01.09.08. For at høringsnotatet skal kunne forelegges  
bydel Vestre Akers eldreråd og rådet for funksjonshemmede, samt behandlet i helse- og 
sosialkomiteen og bydelsutvalget har bydelen besvart saken administrativt. Bydelsutvalgets  
vedtak vil bli ettersendt. 
 
Hovedintensjonen bak sammenslåingen av Helse Sør RHF og Helse Øst RHF bygger på St.prp. 
nr 44 (2006-2007) hvor det heter at bedre ressursutnyttelse og koordinering i 
hovedstadsområdet og mellom Helse Sør RHF og Helse Øst RHF, vil være et gode for 
spesialisthelsetjenesten i hele landet – og komme pasientene til god. Videre fremheves det i 
høringsnotatet at formålet med utviklings- og omstillingsarbeidet i Helse Sør-Øst er å sikre en 
bærekraftig utvikling av spesialisthelsetjenesten i regionen. Programmet skal bidra til å møte 
pasientenes behov, nå og i fremtiden, og sikre kvalitet i tjenestene. 
 
I høringsnotatet påpekes det at helsetjenestene står ovenfor store utfordringer med et økende 
gap mellom behov og tilgjengelige ressurser. Det pekes spesielt på det stigende antall eldre og 
et stadig bredere tilbud av nye behandlingsmetoder. Høringsnotatet fremholder at utfordringene 
derfor vil  ligge i å prioritere ressursene i samsvar med pasientenes behov for psykisk 
helsevern, rus, kronikerbehandling og helsetjenesten til eldre, forebygging, nye 
behandlingsmetoder o.a.  
 
Høringsnotatet understreker at en omprioritering av ressurser vil kreve betydelige omstillinger 
og et godt og forpliktende samarbeid med kommunehelsetjenesten. For pasienten er det ikke 
viktig om det er kommunen eller spesialisthelsetjenesten som er tjenesteleverandør, men 
pasienten har behov for at alle arbeider sammen for å dekke pasientens behov. Det fremheves i 
høringsnotatet at fokus er at tilbudet skal oppleves som helhetlig for brukeren. I notatet 
fremheves det at dette vil kreve en endring i arbeidsdelingen mellom sykehusene og nye 
strukturer ved å etablere spesialisthelsetjenester utenfor sykehus samt et forpliktende samarbeid 
både mellom sykehus og mellom spesialisthelsetjenesten og kommunehelsetjenesten. 
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Bydel Vestre Aker ønsker her å understreke viktigheten av et godt og tett samarbeid mellom 
spesialisthelsetjenesten og det kommunale tjenesteapparatet. Det er utarbeidet overordnede 
samarbeidsavtaler mellom Oslo kommune og de ulike foretakene. Skal befolkningen oppleve at 
tjenestene henger sammen og gir et helhetlig tilbud må det også utarbeides forpliktende 
samarbeidsavtaler mellom lokalsykehuset og foretak med regionalfunksjon. Samtidig må 
samarbeidet mellom spesialisthelsetjenesten og kommunen sikres med avtaler mellom Helse 
Sør-Øst og Oslo kommune sentralt, og mellom det enkelte helseforetak og bydel lokalt. 
Utarbeidelse og revidering av disse avtalene må gjøres i et tett og likeverdig samarbeid hvor 
foretaket og kommunen deltar som likeverdige parter. 
 
I høringsnotatet presenteres to ulike modeller for organisering av område- og regionnivået i 
sykehusområde Sentrum. Det sies videre at modellen hvor region- og områdefunksjoner samles 
i et helseforetak med hovedvekt på en lokasjon (hvor Ullevål og Rikshospitalet fusjoneres) 
presenteres som det foretrukne alternativet. I denne modellen vil også Ullevåls 
lokalsykehusfunksjon gradvis samordnes med Aker. Bydel Vestre Aker har ingen innvendinger 
mot denne modellen. Derimot ønsker bydelen å understreke viktigheten av at skal tilbudet få 
den funksjonen det er tiltenkt er det vesentlig at det også utvikles et godt samarbeid mellom 
bydelsnivå og regionsykehusnivå som både sikrer en tydelig ansvarsavklaring og legger til rette 
for godt samarbeid på enkeltsaksnivå. 
 
I høringsnotatet heter det at sykehusområdene skal utforme områdevise planer for hvordan 
rehabiliteringstilbudet i sykehusområdet skal utvikles. Samtidig fremholdes det i høringsnotatet 
at de mest spesialiserte rehabiliteringsfunksjonene skal organiseres i ett foretak. Bydel Vestre 
Aker ser det som en fordel at spesialiserte rehabiliteringsfunksjoner organiseres i ett foretak. 
Dette vil, slik bydelen ser det, bidra til å styrke den faglig kvalitet på de tjenester som ytes. Hva 
gjelder det lokalbaserte rehabiliteringstilbudet ser bydelen det som ønskelig at disse i den grad 
det er praktisk mulig legges i en geografisk nærhet til lokalsykehuset. Dette vil kunne lette 
informasjonsflyt og nødvendig kompetanseoverføring knyttet til enkeltpasienter i overgangen 
spesialisthelsetjeneste - kommunehelsetjeneste.   
 
Høringsnotatet vektlegger forpliktende samhandling mellom spesialisthelsetjenesten og  
kommunene som avgjørende for å kunne sikre en samlet tjeneste av god kvalitet med gode 
pasientforløp og behandling på laveste effektive omsorgsnivå. Forhold som 
utarbeidelse/videreutvikling av samarbeidsavtaler, etablering av samarbeidsutvalg og 
samordning av IKT-løsninger for å sikre effektiv elektronisk informasjonsutveksling er 
momenter som vektlegges for å fremme et best mulig pasientforløp og godt planlagte og 
koordinerte tjenester. Bydel Vestre Aker er enig i at dette er forhold som må være på plass skal 
et godt og gjensidig samarbeid sikres. Notatet vektlegger dessuten direkte samarbeid mellom 
helseforetak og kommune i utviklingen av differensiert tiltak med lokal tilpasning. Bydel 
Vestre Aker er enig i at utvikling av denne typen tiltak i fremtiden kan være et nødvendig steg 
for å etablere gode helhetlige pasientforløp. Imidlertid ønsker bydelen å understreke at denne 
typen samarbeid i stor grad forutsetter relativt detaljerte ansvars- og myndighetsavklaringer i 
forhold til det enkelte tiltak. Uten dette som basis er bydelen redd for at slike tiltak vanskelig 
vil la seg realisere.  
 
Bydel Vestre Aker imøteser det utviklings- og omstillingsarbeidet Helse Sør-Øst gjennomfører 
for å gi en klarere rollefordeling og differensiering mellom de forsjellige sykehusene, samt den 
etablering av sykehusområder som foreslås. Bydelen mener å se at dette vil gjøre de tjenester 
som tilbys fra spesialisthelsetjenesten enklere å forholde seg til. Samtidig registrerer bydelen at 
målsettingen er at lokalsykehuset i enda større grad skal settes i stand til å ferdigbehandle 
pasienten, og flere funksjoner skal i sin helhet ivaretas innen et sykehusområde. Bydel Vestre 
Aker forventer at dette skal legge til rette for et bedre samarbeidet sykehus–bydel i tilknytning 
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til det enkelte behandlingsforløpet både innen somatikk, psykiatri og rus. Bydelen ønsker 
avslutningsvis å understreker viktigheten av å kunne opprettholde og videreutvikle en nær og 
direkte kontakten med de sykehusene vi til enhver tid skal samarbeide med. 
 
 
 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens innspill til høringsuttalelse- hovedstadsprosess 
 
 
 
 
 
 
 
Jan Hagen       Marit Jansen 
bydelsdirektør       avdelingssjef 
 
 
 
 
 
  
Vedlegg: Uttalelse fra Norsk Fysioterapeut Forbund 
 
  Uttalelse fra Norsk Sykepleierforbund 
 
  Uttalelse fra Norsk Ergoterapi forbund 
 
  Byrådsavdeling for velferd og sosiale tjenester - Høringsnotat 
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Protokoll 5/08 
 
 
Møte: Helse- og sosialkomiteen  
Møtested: Møterom Bogstad, Sørkedalsveien 148  


Møtetid: mandag 09. juni 2008 kl. 18.00     
Sekretariat: 23476019  
 
 
Møteleder: Trond Lind Petersen (H)  
   
Tilstede: Anita Asdahl Hoff (H) 


Hanna Margrethe Gjeruldsen (H) 
Espen Robert Collett (SV) 
Beate Holland (Frp) 
Anne Hollerud (V) 


 


   
Forfall: Lene Mathisen (H) 


Sølvi Jensløkken (Ap) 
 


   
Som vara møtte: Arne Kolstad (H) 


Anne Fjermeros (Ap) 
 


   
I tillegg møtte: Avdelingssjef Marit Jansen  
   
Møtesekretær:  Ass.avdelingssjef Lillian E. Aakervik  
 
 
Åpen halvtime 
Ingen møtte 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkalling godkjent 
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskartet godkjent med følgende ny sak: 
Sak 46/08 – Søknad om utvidet åpnings- og skjenketid ute i bakgård 
 
Informasjon  
Regnskapsrapportering pr. 30.04.08 omfordelt og gjennomgått 
 







 ii


Eventuelt 
Ingen saker meldt 
 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 35 /08  Protokoll fra møte 05. mai 2008. ............................................................................ 1 
Sak 36 /08  Terialrapport og tertialstatistikk pr 30.04.08........................................................... 1 
Sak 37 /08  Tilsynsbesøk ved Hovseterhjemmet 14.01.2008 .................................................... 1 
Sak 38 /08  Rapport brukertilfredshet blandt pårørende til beboere ved sykehjem i Oslo 


kommune ................................................................................................................ 1 
Sak 39 /08  Bystyremelding om sosiale boligvirkemidler i Oslo kommune - høring................ 2 
Sak 40 /08  Brukerråd - Pilotveien 6 .......................................................................................... 2 
Sak 41 /08  Høringsuttalelse - fremtidens eldreomsorg ............................................................. 3 
Sak 42 /08  Driftstilskudd til private fysioterapeuter ................................................................. 3 
Sak 43 /08  Høringsuttalelse i forbindelse med sykehjemsbehovsplanen.................................. 4 
Sak 44 /08  Lokal handlingsplan for psykisk helse 2008-2010.................................................. 4 
Sak 45 /08  Transport til aktivitetstilbud.................................................................................... 4 
Sak 46 /08  Søknad om utvidet åpnings- og skjenketid ute i bakgård ....................................... 5 
 
 
 
 
 
 
 
 
 







 


 1


Sak 35 /08  Protokoll fra møte 05. mai 2008. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Helse- og sosialkomiteen godkjenner protokollen  
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Helse- og sosialkomiteen godkjenner protokollen  
 


 Sak 36 /08  Terialrapport og tertialstatistikk pr 30.04.08 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tertialrapporten og tertialstatistikken til orientering 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar tertialrapport og tertialstatistikk til orientering 
 


 Sak 37 /08  Tilsynsbesøk ved Hovseterhjemmet 14.01.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapportene til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmer følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten til orientering, men ber sykehjemsetaten om en plan for: 


- å gjøre om dobbeltrom i dette sykehjemmet til enkeltrom 
- å gjøre de mest prekære vedlikeholdsarbeider i dette sykehjemmet. Disse 


arbeidene må gjøres så fort som mulig. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten til orientering, men ber sykehjemsetaten om en plan for: 


- å gjøre om dobbeltrom i dette sykehjemmet til enkeltrom 
- å gjøre de mest prekære vedlikeholdsarbeider i dette sykehjemmet. Disse 


arbeidene må gjøres så fort som mulig. 
 


 Sak 38 /08  Rapport brukertilfredshet blandt pårørende til beboere 
ved sykehjem i Oslo kommune 


 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar rapport – brukertilfredshet blant pårørende til beboere ved sykehjem i Oslo 
kommune til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar rapport – brukertilfredshet blant pårørende til beboere ved sykehjem i Oslo 
kommune til orientering. Vi registrerer at både Hovseterhjemmet og Vinderen bo- og 
servicesenter scorer dårligere enn gjennomsnittet på de fleste områder, og ber 







sykehjemsetaten følge opp rapporten slik at kvaliteten bedres. Bydelsutvalget imøteser en 
tilbakemelding på utviklingen på disse to sykehjemmene innen utgangen av året. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar rapport – brukertilfredshet blant pårørende til beboere ved sykehjem i 
Oslo kommune til orientering. Vi registrerer at både Hovseterhjemmet og Vinderen bo- og 
servicesenter scorer dårligere enn gjennomsnittet på de fleste områder, og ber 
sykehjemsetaten følge opp rapporten slik at kvaliteten bedres. Bydelsutvalget imøteser en 
tilbakemelding på utviklingen på disse to sykehjemmene innen utgangen av året. 
 


 Sak 39 /08  Bystyremelding om sosiale boligvirkemidler i Oslo 
kommune - høring 


Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til Bystyremelding om sosiale boligvirkemidler 
i Oslo kommune. 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til Bystyremelding om sosiale boligvirkemidler 
i Oslo kommune. Bydelsutvalget støtter tanken om at barnefamilier og eldre bør plasseres for 
seg  i kommunale boliger da disse gruppene trenger ekstra ro, trygghet og stabilitet. 
Bydelsutvalget savner et gjennomarbeidet perspektiv i meldingen på stønadsfellen som 
boligtiltakene kan bidra til å skape.  
 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til Bystyremelding om sosiale boligvirkemidler i 
Oslo kommune. Bydelsutvalget støtter tanken om at barnefamilier og eldre bør plasseres for 
seg  i kommunale boliger da disse gruppene trenger ekstra ro, trygghet og stabilitet. 
Bydelsutvalget savner et gjennomarbeidet perspektiv i meldingen på stønadsfellen som 
boligtiltakene kan bidra til å skape.  
 


Sak 40 /08  Brukerråd - Pilotveien 6 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Helse- og sosialkomiteen tar saken til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Helse- og sosialkomiteen støtter opprettelsen av brukerråd for omsorgsboligene i  
Pilotveien 6. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Helse- og sosialkomiteen støtter opprettelsen av brukerråd for omsorgsboligene i  
Pilotveien 6. 
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 Sak 41 /08  Høringsuttalelse - fremtidens eldreomsorg 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til byrådets forslag til Bystyremelding om fremtidens eldreomsorg i 
Oslo.  
 
Høyre fremmet følgende endringsformulering (kursivert) på kulepunkt 10 side 49 i rapporten: 
Brukere som får vedtak om korttidsopphold eller rehabiliteringsopphold, skal selv få velge 
om de vil ha dette på sykehjem eller rehabiliteringssentre i Oslo eller i Spania eller andre 
steder der prisen ikke blir høyere enn i Oslo eller i Spania. Valgfriheten er begrenset av 
tilfeller hvor bruker av helsemessige årsaker frarådes å reise eller ha opphold i varme strøk.  
 
Endringsformuleringen ble enstemmig vedtatt. 
 
Høyre fremmet følgende tilleggsforslag: 
Vi ser frem til at vi får døgnbemannede boliger hvor en kan tilkalle hjelp etter behov i 
konseptet omsorg pluss. 
Vi bemerker at mange eldre selv har boligkapital. Vi ber om at det utredes modeller for 
kommunalt etablerte og drevne bemannede enheter der eldre som har boligkapital får tilbud 
om å kjøpe seg inn. Vi ber om at det utredes om det er mulig å kjøpe større bolig enn 
standard, to rom, slik at en kan ha besøk av familie og venner. 
 
Tilleggsforslaget ble vedtatt med  6 ( 4H+1Frp+1V) mot 2 (1Ap+1SV) 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til byrådets forslag til Bystyremelding om fremtidens eldreomsorg i 
Oslo med følgende endring og tillegg:  
Brukere som får vedtak om korttidsopphold eller rehabiliteringsopphold, skal selv få velge om 
de vil ha dette på sykehjem eller rehabiliteringssentre i Oslo eller i Spania eller andre steder 
der prisen ikke blir høyere enn i Oslo eller i Spania. Valgfriheten er begrenset av tilfeller 
hvor bruker av helsemessige årsaker frarådes å reise eller ha opphold i varme strøk.  
 
Vi ser frem til at vi får døgnbemannede boliger hvor en kan tilkalle hjelp etter behov i 
konseptet omsorg pluss. 
Vi bemerker at mange eldre selv har boligkapital. Vi ber om at det utredes modeller for 
kommunalt etablerte og drevne bemannede enheter der eldre som har boligkapital får tilbud 
om å kjøpe seg inn. Vi ber om at det utredes om det er mulig å kjøpe større bolig enn 
standard to rom slik at en kan ha besøk av familie og venner. 
 


 Sak 42 /08  Driftstilskudd til private fysioterapeuter 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Helse- og sosialkomiteen tar saken til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Helse- og sosialkomiteen tar saken til orientering. 
 







 Sak 43 /08  Høringsuttalelse i forbindelse med 
sykehjemsbehovsplanen 


 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til sykehjemsbehovsplan 
 
Representanten Trond Lind Petersen (H) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Demente og ikke demente må i dag ofte være på samme avdeling. 
Det er i utgangspunktet en dårlig løsning for begge grupper. 
Vi ber om at sykehjem organiseres slik at: 
De ikke-demente er på egne avdelinger uten demente. 
Det er egne avdelinger for de demente. De bør være små og skjermede. 
 
Det vurderes opprettelse av egne avdelinger for enkelte sykdommer som krever spesiell 
medisinsk kompetanse. 
Medisinsk kompetanse på feltet bør samles her. 
Det må legges vekt på å ivareta gode faglige miljøer. 
 
Høyres tilleggsforslag falt med 1(1H) stemme mot 7(3H+1Frp+1V+1Ap+1SV)  
 
Helse- og sosialkomiteen fremmer følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til sykehjemsbehovsplan. Bydelsutvalget 
bemerker at det er bra at legetjenenesten på sykehjem ønskes styrket og ber om at det 
iverksettes tiltak for at det skal bli mer faglig attraktivt å arbeide på sykehjem som lege og 
sykepleier. For rekruttering av leger bør det tilbys tid og finansiell støtte til forskning og 
kompetanseheving.  
 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak  
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til sykehjemsbehovsplan. Bydelsutvalget 
bemerker at det er bra at legetjenenesten på sykehjem ønskes styrket og ber om at det 
iverksettes tiltak for at det skal bli mer faglig attraktivt å arbeide på sykehjem som lege og 
sykepleier. For rekruttering av leger bør det tilbys tid og finansiell støtte til forskning og 
kompetanseheving.  
 


 Sak 44 /08  Lokal handlingsplan for psykisk helse 2008-2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar lokal handlingsplan for psykisk helse 2008-2010 til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar lokal handlingsplan for psykisk helse 2008-2010 til orientering 
 


 Sak 45 /08  Transport til aktivitetstilbud 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Helse- og sosialkomiteen tar saken til orientering. 
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Helse- og sosialkomiteens fremmet følgende forslag til vedtak 
Helse- og sosialkomiteen tar saken til orientering. Helse- og sosialkomiteen erkjenner  
behovet for frivillig hjelp til kjøring av trengende eldre til eldresentrene da dette anses 
vesentlig for helse og trivsel. Komiteen ber eldrerådet vurdere saken og uttale seg. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Helse- og sosialkomiteen tar saken til orientering. Helse- og sosialkomiteen erkjenner 
behovet for frivillig hjelp til kjøring av trengende eldre til eldresentrene da dette anses 
vesentlig for helse og trivsel. Komiteen ber eldrerådet vurdere saken og uttale seg. 
 


 Sak 46 /08  Søknad om utvidet åpnings- og skjenketid ute i bakgård 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Godt Selskab AS får utvidet skjenketiden ute til  
kl 02.30 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Godt Selskab AS får utvidet skjenketiden ute til             
kl.  02.30 
 
 
Bydel Vestre Aker, 11.06.2008 
 
 
Trond Lind Petersen 
leder 
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TILSYNSRAPPORT VINDEREN BO - OG SERVICESENTER 
 
Bydel Vestre Aker oversender tilsynsrapport etter utført  tilsyn ved Vinderen bo –  og 
servicesenter.  Tilsynet ble utført i oktober 2007, men rapporten ble ikke mottatt i bydelen 
før 20. juni 2008.  Det er svært beklagelig at rapporten derfor ikke kan sendes til 
Sykehjemsetaten for uttalelse før nå. 
 
Bydelen ber om en tilbakemelding på tilsynsrapporten.  På grunn av forsinkelser i denne 
saken håper bydelen å kunne legge tilsynsrapporten fram på  første møte i bydelsutvalget 
til høsten.  Bydelen håper derfor at det er mulig å få en relativt rask tilbakemelding. 
 
 
Med hilsen 
 
 
 
Marit Jansen Monica Enge Eriksen 
avdelingssjef seksjonsleder 
  
 
 
 
 
Kopi til: Vinderen bo - og servicesenter 
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Sak 35 /08  Protokoll fra møte 05. mai 2008. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Helse- og sosialkomiteen godkjenner protokollen  
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Helse- og sosialkomiteen godkjenner protokollen  
 


 Sak 36 /08  Terialrapport og tertialstatistikk pr 30.04.08 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tertialrapporten og tertialstatistikken til orientering 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar tertialrapport og tertialstatistikk til orientering 
 


 Sak 37 /08  Tilsynsbesøk ved Hovseterhjemmet 14.01.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapportene til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmer følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten til orientering, men ber sykehjemsetaten om en plan for: 


- å gjøre om dobbeltrom i dette sykehjemmet til enkeltrom 
- å gjøre de mest prekære vedlikeholdsarbeider i dette sykehjemmet. Disse 


arbeidene må gjøres så fort som mulig. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten til orientering, men ber sykehjemsetaten om en plan for: 


- å gjøre om dobbeltrom i dette sykehjemmet til enkeltrom 
- å gjøre de mest prekære vedlikeholdsarbeider i dette sykehjemmet. Disse 


arbeidene må gjøres så fort som mulig. 
 


 Sak 38 /08  Rapport brukertilfredshet blandt pårørende til beboere 
ved sykehjem i Oslo kommune 


 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar rapport – brukertilfredshet blant pårørende til beboere ved sykehjem i Oslo 
kommune til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar rapport – brukertilfredshet blant pårørende til beboere ved sykehjem i Oslo 
kommune til orientering. Vi registrerer at både Hovseterhjemmet og Vinderen bo- og 
servicesenter scorer dårligere enn gjennomsnittet på de fleste områder, og ber 







sykehjemsetaten følge opp rapporten slik at kvaliteten bedres. Bydelsutvalget imøteser en 
tilbakemelding på utviklingen på disse to sykehjemmene innen utgangen av året. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar rapport – brukertilfredshet blant pårørende til beboere ved sykehjem i 
Oslo kommune til orientering. Vi registrerer at både Hovseterhjemmet og Vinderen bo- og 
servicesenter scorer dårligere enn gjennomsnittet på de fleste områder, og ber 
sykehjemsetaten følge opp rapporten slik at kvaliteten bedres. Bydelsutvalget imøteser en 
tilbakemelding på utviklingen på disse to sykehjemmene innen utgangen av året. 
 


 Sak 39 /08  Bystyremelding om sosiale boligvirkemidler i Oslo 
kommune - høring 


Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til Bystyremelding om sosiale boligvirkemidler 
i Oslo kommune. 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til Bystyremelding om sosiale boligvirkemidler 
i Oslo kommune. Bydelsutvalget støtter tanken om at barnefamilier og eldre bør plasseres for 
seg  i kommunale boliger da disse gruppene trenger ekstra ro, trygghet og stabilitet. 
Bydelsutvalget savner et gjennomarbeidet perspektiv i meldingen på stønadsfellen som 
boligtiltakene kan bidra til å skape.  
 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til Bystyremelding om sosiale boligvirkemidler i 
Oslo kommune. Bydelsutvalget støtter tanken om at barnefamilier og eldre bør plasseres for 
seg  i kommunale boliger da disse gruppene trenger ekstra ro, trygghet og stabilitet. 
Bydelsutvalget savner et gjennomarbeidet perspektiv i meldingen på stønadsfellen som 
boligtiltakene kan bidra til å skape.  
 


Sak 40 /08  Brukerråd - Pilotveien 6 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Helse- og sosialkomiteen tar saken til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Helse- og sosialkomiteen støtter opprettelsen av brukerråd for omsorgsboligene i  
Pilotveien 6. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Helse- og sosialkomiteen støtter opprettelsen av brukerråd for omsorgsboligene i  
Pilotveien 6. 
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 Sak 41 /08  Høringsuttalelse - fremtidens eldreomsorg 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til byrådets forslag til Bystyremelding om fremtidens eldreomsorg i 
Oslo.  
 
Høyre fremmet følgende endringsformulering (kursivert) på kulepunkt 10 side 49 i rapporten: 
Brukere som får vedtak om korttidsopphold eller rehabiliteringsopphold, skal selv få velge 
om de vil ha dette på sykehjem eller rehabiliteringssentre i Oslo eller i Spania eller andre 
steder der prisen ikke blir høyere enn i Oslo eller i Spania. Valgfriheten er begrenset av 
tilfeller hvor bruker av helsemessige årsaker frarådes å reise eller ha opphold i varme strøk.  
 
Endringsformuleringen ble enstemmig vedtatt. 
 
Høyre fremmet følgende tilleggsforslag: 
Vi ser frem til at vi får døgnbemannede boliger hvor en kan tilkalle hjelp etter behov i 
konseptet omsorg pluss. 
Vi bemerker at mange eldre selv har boligkapital. Vi ber om at det utredes modeller for 
kommunalt etablerte og drevne bemannede enheter der eldre som har boligkapital får tilbud 
om å kjøpe seg inn. Vi ber om at det utredes om det er mulig å kjøpe større bolig enn 
standard, to rom, slik at en kan ha besøk av familie og venner. 
 
Tilleggsforslaget ble vedtatt med  6 ( 4H+1Frp+1V) mot 2 (1Ap+1SV) 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til byrådets forslag til Bystyremelding om fremtidens eldreomsorg i 
Oslo med følgende endring og tillegg:  
Brukere som får vedtak om korttidsopphold eller rehabiliteringsopphold, skal selv få velge om 
de vil ha dette på sykehjem eller rehabiliteringssentre i Oslo eller i Spania eller andre steder 
der prisen ikke blir høyere enn i Oslo eller i Spania. Valgfriheten er begrenset av tilfeller 
hvor bruker av helsemessige årsaker frarådes å reise eller ha opphold i varme strøk.  
 
Vi ser frem til at vi får døgnbemannede boliger hvor en kan tilkalle hjelp etter behov i 
konseptet omsorg pluss. 
Vi bemerker at mange eldre selv har boligkapital. Vi ber om at det utredes modeller for 
kommunalt etablerte og drevne bemannede enheter der eldre som har boligkapital får tilbud 
om å kjøpe seg inn. Vi ber om at det utredes om det er mulig å kjøpe større bolig enn 
standard to rom slik at en kan ha besøk av familie og venner. 
 


 Sak 42 /08  Driftstilskudd til private fysioterapeuter 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Helse- og sosialkomiteen tar saken til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Helse- og sosialkomiteen tar saken til orientering. 
 







 Sak 43 /08  Høringsuttalelse i forbindelse med 
sykehjemsbehovsplanen 


 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til sykehjemsbehovsplan 
 
Representanten Trond Lind Petersen (H) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Demente og ikke demente må i dag ofte være på samme avdeling. 
Det er i utgangspunktet en dårlig løsning for begge grupper. 
Vi ber om at sykehjem organiseres slik at: 
De ikke-demente er på egne avdelinger uten demente. 
Det er egne avdelinger for de demente. De bør være små og skjermede. 
 
Det vurderes opprettelse av egne avdelinger for enkelte sykdommer som krever spesiell 
medisinsk kompetanse. 
Medisinsk kompetanse på feltet bør samles her. 
Det må legges vekt på å ivareta gode faglige miljøer. 
 
Høyres tilleggsforslag falt med 1(1H) stemme mot 7(3H+1Frp+1V+1Ap+1SV)  
 
Helse- og sosialkomiteen fremmer følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til sykehjemsbehovsplan. Bydelsutvalget 
bemerker at det er bra at legetjenenesten på sykehjem ønskes styrket og ber om at det 
iverksettes tiltak for at det skal bli mer faglig attraktivt å arbeide på sykehjem som lege og 
sykepleier. For rekruttering av leger bør det tilbys tid og finansiell støtte til forskning og 
kompetanseheving.  
 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak  
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til sykehjemsbehovsplan. Bydelsutvalget 
bemerker at det er bra at legetjenenesten på sykehjem ønskes styrket og ber om at det 
iverksettes tiltak for at det skal bli mer faglig attraktivt å arbeide på sykehjem som lege og 
sykepleier. For rekruttering av leger bør det tilbys tid og finansiell støtte til forskning og 
kompetanseheving.  
 


 Sak 44 /08  Lokal handlingsplan for psykisk helse 2008-2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar lokal handlingsplan for psykisk helse 2008-2010 til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar lokal handlingsplan for psykisk helse 2008-2010 til orientering 
 


 Sak 45 /08  Transport til aktivitetstilbud 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Helse- og sosialkomiteen tar saken til orientering. 
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Helse- og sosialkomiteens fremmet følgende forslag til vedtak 
Helse- og sosialkomiteen tar saken til orientering. Helse- og sosialkomiteen erkjenner  
behovet for frivillig hjelp til kjøring av trengende eldre til eldresentrene da dette anses 
vesentlig for helse og trivsel. Komiteen ber eldrerådet vurdere saken og uttale seg. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Helse- og sosialkomiteen tar saken til orientering. Helse- og sosialkomiteen erkjenner 
behovet for frivillig hjelp til kjøring av trengende eldre til eldresentrene da dette anses 
vesentlig for helse og trivsel. Komiteen ber eldrerådet vurdere saken og uttale seg. 
 


 Sak 46 /08  Søknad om utvidet åpnings- og skjenketid ute i bakgård 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Godt Selskab AS får utvidet skjenketiden ute til  
kl 02.30 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Godt Selskab AS får utvidet skjenketiden ute til             
kl.  02.30 
 
 
Bydel Vestre Aker, 11.06.2008 
 
 
Trond Lind Petersen 
leder 
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